

Syarat Permohonan Kad Kredit Bank Rakyat

Kelebihan Kad Kredit Bank Rakyat

Setiap [kad kredit bank rakyat](#) di atas mempunyai syarat-syaratnya sendiri. Di bawah merupakan ringkasan sebelum anda boleh terus cuba memohon secara online.



Bank Rakyat Classic Credit Card-i

FREE group Family Takaful insurance. Coverage includes guaranteed repayment of outstanding debts accrued through Credit Card-i usage



Bank Rakyat Gold Credit Card-i

FREE group Family Takaful Coverage. Coverage includes guaranteed repayment of outstanding finances accrued through Credit Card-i usage



Bank Rakyat Platinum Credit Card-i

Save more each time you swipe your Bank Rakyat Platinum Credit Card-i anywhere. For every 10 points collected, you can turn it into cash for an amount of RM0.1!



Bank Rakyat TISB Credit Card-i

Enjoy the perks of a credit card while being financially protected from personal accidents. Get discount up to 25% on Takaful Ikhlas non-motor related insurance!



Bank Rakyat Kad Muslimah

Exclusively for Malaysian Women this card runs on the Syariah laws and is optimized for the muslimah women.

Ringkasan Perbandingan Syarat Permohonan

Annual Fee

Untuk kad kredit yang ada cas annual fee ialah [Kad Kredit Muslimah](#) sebanyak RM 159 dan [Kad Kredit Platinum Credit Card – I](#), RM 411.28

Yang lainnya adalah percuma.

Point Rewards – CashBack

Kecuali Kad Muslimah, 4 kad kredit yang lain ada point rewards. Iaitu 1 point untuk setiap transaksi RM 10. Point anda juga boleh ditukarkan menjadi tunai iaitu RM 0.10 untuk setiap 10 points.

Minimum Montly Payment

RM 50 atau pun 5% daripada jumlah outstanding.

Bermaksud, 5% daripada jumlah baki yang masih belum dijelaskan pada tarikh pemprosesan Penyata Bulanan Kad, atau RM50 yang mana lebih tinggi.

Untuk Caj Bayaran Lewat

jumlah bayaran lewat ialah 1% daripada jumlah baik yang masih lagi belum jelas. atau pun minima RM 10 dan paling maksimum ialah RM 100.

Kad Hilang

Untuk kad yang hilang, anda akan diminta untuk bayar RM 50 untuk kembali menggunakannya.

Had Umur

Anda mesti sekurang kurangnya 21 tahun untuk membuat permohonan

Primari card holder – 21 tahun

Secondary card holder – 18 tahun

Most Best Recommended Credit Card

Untuk warga wanita yang aktif membuat transaksi online, bank rakyat ada menyediakan kad kredit khas iaitu [Bank Rakyat Kad Muslimah](#).

Minimum annual income untuk kad kredit muslimah ini ialah RM 24 000 iaitu RM 2 000 sebulan.

Bagi anda yang aktif buat belian online, layak untuk mendapat discount sehingga 30% daripada harga jualan. (seperti contoh Zalora)

Selain daripada itu, ada juga treatment spa atau pun regular fitness class yang turut memberikan discount sehingga 40% untuk anda cuba.

Kad Kredit Muslimah Bank Rakyat ini juga anda boleh buat balance transfer. Jadi mana mana balance di kredit kad yang lain tu anda boleh masukkan ke dalam kad ini sekali.

+ Free Family Takaful

Ini lagi satu kelebihan mendapatkan kad kredit muslimah. Bukan sahaja anda yang memohon, malah family juga layak. Sila rujuk pegawai yang bertugas untuk maklumat lebih lanjut.

Kredit kad ini hanya boleh dimohon oleh golongan wanita sahaja.

Kad Kredit Kedua Yang Saya Rekomen..

..... ialah [Bank Rakyat Classic Credit Card – i](#)

Kad kredit yang ini adalah antara yang paling rendah interest rate nya.

Juga antara requirement gaji bulanan yang paling rendah, iaitu RM 2000 sahaja. Atau RM 24 000 dalam setahun.

Ada lagi yang dalam spec interest rate rendah juga, iaitu [Gold Credit Card - i](#). Tapi yang Gold Credit Card ini memerlukan income yang RM 36 000 setahun, atau RM 3 000 dalam sebulan.

Kalau anda memang sudah melebihi RM 3 000 sebulan baik apply terus yang Gold, sebab mungkin kredit limit nya lebih tinggi berbanding dengan classic yang hanya RM 3 000 sahaja.